
 
 

 

 

Protokoll vid längdkommitténs möte 9 dec 2015 

 

Plats: Core IT, Domsjö 

 

Närvarande: Hans-Åke Dahlqvist, Karl-Gunnar Häggkvist, Anna Norman, Jens Boveng samt 

Lars-Ola Forsgren. 

 

1. Val av mötets ordförande 

Hans-Åke valdes till ordförande. 

 

2. Val av sekreterare och justeringsman 

 

Till sekreterare valdes Hans-Åke och till justeringsman valdes Anna. 

 

3. Rapporter. 
 

Lars-Ola och Jens berättar om vad som avhandlades under Kickoffen för ICA och Folksam. 

 

4. Planering inför ICA/Folksam 

   

Planeringen rullar på bra. Lars-Ola ledare under den gångna säsongen för ICA redogjorde 

förutsättningarna inför årets ICA-cup. Det blir samma ort (Ulricehamn) vilket gör det lite 

lättare vid planeringen. Jens ledare under den gångna säsongen för Folksam redogör även han 

vad som planeras. Ny ort blir Sveg då Spikbodarna avstod sitt 3:e år. Fundering angående 

resor till Sveg finns då det påverkar slutkostnaden rätt mycket.  

 

Beslut: Jens beställer de kläder som behövs för båda tävlingarna omgående. 

 

Både Lars-Ola och Jens återkommer med budgetförslag. 

 

5. Framtagande av en vallapolicy för ICA och Folksam Cup. 

 

Det förslag till policy som Jens Boveng samt Lars-Ola Forsgren tagit fram gicks igenom och 

godkändes efter en kortare diskussion. Policyn kommer att skickas över till SSF tillsammans 

med reglerna för uttagningar till ICA samt Folksam Cup. 

 

5. Övriga frågor. 

 

Distriktsstafetten för juniorer 
Anna informerar om distriktsstafetten som kommer arrangeras i samband med Intersport- och 

Scandic cup helgen i Hudiksvall 19-21 februari 2016. Anna har informerat klubbarna i 

distriktet och intresseanmälan till stafetten har gått ut. Sollefteå Skidor har tyvärr meddelat att 

de inte ställer upp i stafetten då den ligger dagen före Scandic-cup tävlingarna. 

 



Utbildningsansvarig 
Anna Norman tar rollen som utbildningsansvarig i LK då det behövs en kraft för att 

sammanställa klubbarnas önskemål om utbildningar. 

 

SSF Timing Utbildning 

Då det finns ett behov av utbildning inom SSF Timing i distriktet så har Anna preliminärt 

bokat kursledaren Krister Berglund för en utbildning i oktober 2016. Ort ej bestämd ännu. 

 

Rekrytering till LK  

Vi behöver gemensamt göra ”reklam” för vår distriktsverksamhet och speciellt viktigt att alla 

delar av distriktet finns representerade i längdkommittén. 

Anna kommer i sitt uppdrag som längdkonsulent för bl.a. Ångermanland att informera 

föreningarna om vikten av engagemang för bättre delaktighet och samverkan i distriktet. 

 

6. Nästa möte. 

 

Längdkommittén bestämmer ett datum efter att Jens och Lars-Ola kommit in med 

budgetförslagen gällande ICA samt Folksam 2016. 
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